
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 2. april 2019 

Præstehaven afd. 1. 
 

Tilstede: Rino, Margit og Susanne (ref) 

Afbud fra: Lise 

 

Beboerhenvendelser: 

 

Vi havde denne gang to beboerhenvendelser, den første drejede sig om ønsker for lejemålene i afdelingen. 

Vi opfordrede til at lave en skriftlig henvendelse til beboermødet i sept. til punktet ”Indkomne forslag”, til 

afstemning. Vi hjælper gerne beboerne med udformningen af forslaget. 

 

Den anden henvendelse var på skrift, det var en beboerklage over støjende naboer. Desværre hører vi flere 

og flere beklage sig over naboer der ikke tager hensyn. Bestyrelsen udformer en skrivelse til rundsending 

vedr. husordenen. Hvis man ikke slev har lyst til at tale med sin nabo om støj, er eneste udvej at skrive en 

klage til administrationen som vil tage affære. 

 

Nyt fra afdelingen: 

 

Margit, Lise og Rino har været på markvandring. Vores ønske for de grønne områder mm. bliver taget med 

til drøftelse på næstkomne budgetmøde. Kælderdøren ved Præstevangsvej 2 bliver formentlig flyttet og 

udskiftet i indeværende år. 

 

Desværre bliver vi nødt til at fjerne plantekasserne da der kun var to beboere der ønskede sig en byhave. 

Det er for lidt til at vi vil bruge penge på at etablere en udendørs vandhane. 

 

Onsdag den 8. maj starter vi en kaffeklub, det skal foregå hver onsdag formiddag. Margit står for 

arrangementet og vi håber at flere har lyst til at kigge ned i bestyrelseslokalet og få en tår kaffe og en 

småkage.  

 

Nyt fra administrationen: 

 

Vi har fået tilbud på trappevask, Rino tager en snak med Torben vedr. det videre forløb. 

 

  

 

 

 

 

 


